
     

 

 
 

Z Á P I S 
   

 z jednání kolegia děkana  
             dne 16. ledna 2019 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, doc. Hubálovský, dr. Musílek, doc. Kříž, dr. Kühnová, Ing. Kostrová, 
prof. Milková, dr. Radocha, doc. Musílek, doc. Bednařík, doc. Bogusch  
 

Hosté: D. Bušovský 

Omluveni: 
 

prof. Kuča, doc. Kříž 
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy a zahraničí  
3) Informace z oblasti studijní a PR 
4) Ekonomické záležitosti  
5) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský přivítal přítomné a zahájil zasedání kolegia.  
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 
 Doc. Trojovský informoval, že k 31. 1. 2019 se uzavírá OBD za r. 2018 (týká se také CTBD výsledků, 

Modulu Relevance) a upozornil, že se nesmí opomenout DPP/DPČ. Kontrola údajů bude probíhat 
do 11. 2. 2019.   

 Doc. Trojovský okomentoval rozpočet UHK 2019, který bude navýšen o 21 mil. Kč oproti roku 
2018. 

 Zmínil úspěšné získání projektu ITI katedrou chemie PřF.  

 Doc. Trojovský informoval o problému výkupu pozemků na Soutoku. Magistrát města HK přislíbil 
dát pozemky UHK, ve skutečnosti pozemky byly předány jako náhrada jinému zájemci.  

 Informoval o plánované služební cestě do Singapuru. Za PřF prozatím žádný zájemce.  

 Prorektor Janeček informoval o záměru inovovat členy RVH (Rada pro vnitřní hodnocení). Bylo 
konstatováno, že členy by neměli být proděkani fakult pouze, ale i jeden externí člen (vzniká 
problém s proplácením cestovních příkazů).  

 Žádost týkající se rekonstrukce budov B a C byla odeslána na MŠMT (PřF podíl 9 mil. Kč).  

 Dále pozval přítomné na připravovaný pochod za Jana Palacha, který proběhne 25. ledna 2019, 
v 15:30 hod, Velké náměstí (sraz před radnicí města).  
 

 Další plánované akce:  
 30. 1. 2019 od 13:30 hod zasedání AS PřF, které se uskuteční v zasedací místnosti PřF. 

Na pořadu jednání bude upravený Statut PřF vč. organizační struktury.  
 13. 2. – Ples UHK 
 23. 4. – Sportovní den UHK 

 
 
 
 



K bodu 2) – Informace z referátu vědy, rozvoje a zahraničí  

 Doc. Hubálovský připomněl obhajoby SV, které se budou konat 22. 1. ve 13 hod.  

 Požádal o zaslání podkladů týkající se aktualizace Dlouhodobého záměru do 21. 1. 2019 (dopo-
ledne). 

 Informoval o aktualizaci dokumentu „Akční plán strategie rozvoje Královéhradeckého kraje“ – VK 
budou osloveni (nutno zpracovat do poloviny února 2019).  

 Doc. Hubálovský informoval o nástupu nové projektové manažery Ing. Miluše Doležalové, do jejíž 
kompetence spadají projekty ESF a ERDF (podklady, monitorovací zprávy …). 

 Dále zmínil nové projekty ESF (3 roky, 5 mil. Kč /fakulta), + ERDF (3 roky, 16 mil. Kč/ fakulta). 
V průběhu ledna proběhne schůzka se členy realizačních týmů.  

 Dále se diskutovalo na téma tzv. double degree (multiple) programů. Jedná se o tzv. „dvojité“ 
studium na dvou institucích v rámci EU. UHK má záměr zahrnout i země mimo EU (Korea, Thaj-
sko, Rusko…). Týká se bc. a mgr. studijních programů. Toto téma okomentoval proděkan 
M.Musílek na základě právního výkladu dr. Smrčky a Mgr. Holečkové, ve kterém bylo doporu-
čeno, aby země mimo EU akreditovali dle práv dané země a poté uzavírali dohody s dalšími 
institucemi. Kolegiem PřF byla stanovena měsíční lhůta k rozmyšlení této záležitosti.  

 Požádal vedoucí kateder o avizování možnosti výjezdů v rámci Erasmus. Studijní pobyty až od 2. 
ročníků studia, stáže jsou možné již od 1. ročníku studia. Informační akce proběhne 13. 2. 2019 
od 9 hod ve spolupráci s koordinátory jednotlivých kateder.  
 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní a PR 

 Dr. Musílek informoval o nabídce jednoho plně placeného místa + placená místa z 50 % v rámci 
letní školy v Šanghaji. Bylo doporučeno studentům a studentkám katedry biologie PřF. Usku-
teční se přednáška studentů, kteří letní školu již absolvovali. Další informace dr. Musílek.  

 Dr. Musílek poděkoval za účast na Dni otevřených dveří (DOD). Zájem o tuto akci je srovna-
telný s loňským ročníkem (tradičně v sobotu větší zájem). V příštím roce se uskuteční 
v podobném duchu – oba dva dny do 12 hod, forma zůstane zachována. Co se týká fakultního 
DOD, který se uskutečnil v prosinci souběžně s čertovskými experimenty, byl o tuto akci také 
zájem. Dojde k menším úpravám v rámci časového harmonogramu i programu (jako vhodné 
se jeví mít zástupce z každé katedry, např. tajemník katedry, či jiný  pověřený akademický pra-
covník,  k dispozici + zástupce za studijní oddělení PřF).  

 V rámci akreditací byly odeslány 4 studijní programy (se zaměřením na vzdělávání) vyjma Che-
mie. Dále se čeká na vyjádření ohledně pedagogicko-psychologické části od prof. Šmelové. 
V průběhu ledna byly odeslány 2 žádosti o akreditaci studijního programů Chemie se zaměře-
ním na vzdělávání a ICT ve vzdělávání. Připomněl, že dne 24. 1. od 15 hod se uskuteční 
zasedání RVH (zasedací místnost rektorátu).  
- Co se týká studijního programu Toxikologie, datum schválení a další případné úpravy si 

provede katedra chemie. Odeslání se koordinuje s Lékařskou fakultou UPOL. 
- Pevné kombinace nejsou na pořadu dne. Jsou pouze kladná doporučení ke schválení.  

 
 
K bodu 4) – Ekonomické záležitosti 

 Ing. Kostrová zmínila probíhající finalizaci účetní uzávěrky roku 2018, za PřF je očekáván kladný 
hospodářský výsledek s tvorbou fondu provozních prostředků. Po uzavření hospodářského roku 
bude probíhat finalizace čerpání rozpočtů jednotlivých kateder. 

 Dále informovala o zahájení prací na tvorbě rozpočtu UHK a jejích součástí pro rok 2019, který, 
oproti jiným rokům, má být předložen ke schválení  AS UHK v březnu 2019. Ing. Kostrová upozor-
nila na to, že náklady na opravy, údržbu a energie jednotlivých budov již nebudou součástí 
rozpočtu technicko-provozního útvaru. Tyto náklady budou nyní součástí rozpočtu fakult dle po-
měru užívaných ploch.  



 
K bodu 5) – Různé 

 Doc. Musílek informoval o plánované schůzce a to dne 29. 1. 2019 týkající se nákupů pro katedru 
chemie. Zmínil nutný přesun šatních skříní do náhradních prostor v rámci budovy S. Nutno vyřešit 
do května 2019. Dále připomněl, že v rámci získaného projektu ITI proběhne nákup nových pří-
strojů, které budou umístěny do učebny S40. 

 Ing. Kostrová informovala o připravované změně pojistné smlouvy, ve které bude základní pojiš-
tění přístrojů zajištěno. V případě požadavku na speciální připojištění některých přístrojů a 
zařízení je nutné toto nahlásit v průběhu ledna 2019. Pojištění, které se vztahuje mimo jiné i na 
pojištění kol, bude hrazeno rektorátem UHK. 

 Doc. Trojovský informoval o vypsaném výběrovém řízení na vedoucí kateder PřF UHK, dále viz. 
odkaz: https://www.uhk.cz/cs-CZ/PRF/Novinky/Vyberove-rizeni-na-vedouci-kateder-PrF-UHK 

 Prof. Milková vznesla dotaz ohledně poplatků za konané konference (např. DITECH apod.) a jejich 
částečné odvádění děkanátu PřF. Toto okomentovala ing. Kostrová.  

 Dr. Musílek pozval na konferenci Jednoty českých matematiků a fyziků, která se uskuteční ve 
dnech 24. – 25. 5. 2019.  

 
Úkoly 

1. Uzávěrka OBD 
Termín: 31. ledna 2019 

 Kdo: N/A 
 Komu:  N/A 
 

2. Obhajoby SV projektů 2018 
Termín: 22. ledna 2019  ve 13 hod 

 Kdo: kompetentní řešitelé  
  Komu: doc. Hubálovský   
 

3. Zasedání RVH 
Termín: 24. ledna 2019, 15hod, zasedací místnost R 
Kdo: členové RVH, prof. Milková 

 Komu: N/A   
 
 
 

Příští kolegium děkana PřF UHK se uskuteční 13. února 2019 od 11:30 hod.  
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Monika Polívková   
  

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan Přírodovědecké fakulty UHK 

https://www.uhk.cz/cs-CZ/PRF/Novinky/Vyberove-rizeni-na-vedouci-kateder-PrF-UHK

